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Protokół Nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 26 września 2024 r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył radny Wiesław Wołkiewicz.  

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1 

Wiesław Wołkiewicz - radny – otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich obecnych. 

 Prowadzący obrady poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Radny poinformował, że został wytypowany do prowadzenia dzisiejszych obrad, z uwagi na 

brak Przewodniczącego Komisji i nieobecność Zastępcy Przewodniczącego. Na pełnienie 

funkcji Prowadzącego obrady wyraził zgodę. Następnie poddał pod głosowanie swoją 

kandydaturę na prowadzącego obrady.  

Za kandydaturą radnego Wiesława Wołkiewicza w głosowaniu opowiedziało się 4 radnych, 

przeciw było 0, wstrzymało się 0.  

 

Ad. pkt. 2  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Prowadzący obrady zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z sierpnia br.  

4. Analiza sprawozdań finansowych wybranych instytucji pożytku publicznego  

 za 2023r., realizujących zadania zlecone przez gminę. 
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5. Wydatki związane z funkcjonowaniem stołówek szkolnych. 

6. Koszty dowozu dzieci do szkół.  

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia.   

 

 Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3  

 Przyjęcie protokołu z sierpnia br. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Opocznie Nr 3/2024 z dnia 23 sierpnia 2024r. był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy jak 

również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Prowadzący obrady zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2024 z dnia 

23 sierpnia 2024r.  

 Wobec braku uwag Prowadzący obrady poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 23 sierpnia 2024r. 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 3/2024  z dnia 23 sierpnia 2024r. 

 

Ad. pkt. 4. 

 Analiza sprawozdań finansowych wybranych instytucji pożytku publicznego  

 za 2023r., realizujących zadania zlecone przez gminę. 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację (załącznik nr 2 do protokołu).  

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Dyrektor Elżbieta Matyśkiewicz, radna Beata 

Wiktorowicz, Burmistrz Opoczna Michał Konecki.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 5  

Wydatki związane z funkcjonowaniem stołówek szkolnych. 

Waldemar Plewa – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Opoczno – przedstawił 

informację (załącznik nr 3 do protokołu). 

W dyskusji głos zabrali: radny Sławomir Róg, Dyrektor CUWGO Waldemar Plewa, radna 

Beata Wiktorowicz, Dyrektor Wydz. Edukacji Marek Ziębicki.  
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Sławomir Róg – radny - poprosił o przygotowanie zestawienia dotyczącego liczby osób 

personelu szkolnego korzystających ze stołówek szkolnych i liczby całego personelu danej 

szkoły (przedszkola). Prosi, aby w/w informacja została przygotowana w rozbiciu miesięcznym 

i na poszczególne placówki szkolne (przedszkolne). 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 6 

 Koszty dowozu dzieci do szkół.  

Robert Grzesiński – Prezes Spółki MPK -  przedstawił informację (załącznik nr 4 do protokołu).  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji -  przedstawił informację (załącznik nr 5 do 

protokołu).  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radny Sławomir Róg, Dyrektor Marek 

Ziębicki.  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 7 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, radny Wiesław Wołkiewicz, Prezes MPK 

Robert Grzesiński, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Sławomir Róg.  

 

Radna Beata Wiktorowicz: 

- poprosiła o przygotowanie informacji: w jakiej wysokości pobierają wynagrodzenia nowi 

Prezesi Spółek PGK i ZGM – czy wynagrodzenia pozostały na poziomie wynagrodzeń 

poprzednich prezesów, czy są wyższe albo niższe; 

- pytała o uzasadnienie decyzji Burmistrza w sprawie utworzenia stanowiska Zastępcy 

Dyrektora w Wydziale Sportu i Rekreacji oraz w Wydziale Techniczno-Inwestycyjnym                              

(na tle zapowiedzianych oszczędności); 

- pytała o uzasadnienie decyzji odnośnie bardzo szybkiego przeniesienia osoby zatrudnionej na 

zastępstwo w Wydziale Funduszy Europejskich do Wydziału Gospodarki Komunalnej                        

i Mieszkaniowej.   

Radny Wiesław Wołkiewicz: 

- przypomniał swój wniosek dotyczący uregulowania kwestii zatoczki w Woli Załężnej.  
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Radny Sławomir Róg: 

- zwrócił uwagę na konieczność wykupienia pod drogę ostatniej działki na ul. Rolnej w celu 

wykonania połączenia z ul. Libiszewską;  

- poprosił o przekazanie informacji pisemnych na temat poziomu zatrudnienia w Urzędzie 

Miejskim oraz jednostkach podległych od roku 2019.  

 

Ad. pkt. 8 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Godzina rozpoczęcia komisji 14.00, godzina zakończenia komisji 15.40 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

 

 

 Prowadzący obrady 

Wiesław Wołkiewicz 

 

 

 

 

 

Protokołowała:  

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

 


